
Referat peismøte Samfunnskomiteen 9.november 2021 
 
 
Til stede: Anne Lise Rian, Svein Solheim, Tor Andersen,      
Olav V. Simon 
  
Saker: 
  

1. I dag har vi 3-minutter bare når det er «interne» møter. Det har kommet ønske om flere 3 
minutter i kvartalet. Skal vi ha 3 minutter også når det er eksterne innledere? 

Konklusjon: Vi opprettholder ordningen med tre minutter 
foredrag, og vi ser gjerne at innholdet er av personlig karakter. 
Er det eksterne foredrag, så utgår tre-minutterne. 

2. Komiteenes oppgaver er beskrevet i klubbens organisasjonsplan og retningslinjer Komiteene 
oppfordres til å gå gjennom disse og foreslå egne prosjekter/aktiviteter i tråd med disse. 

Konklusjon: Viser til tidligere innsendte program fra Samfunnsk. 
Aktiviteter med ved og natteravner opprettholdes. 

3. RYLA 2022: Klubben skal finne en lokal deltaker til RYLA 2022. Dette er samfunnskomiteens 
oppgave å foreslå deltaker, men de andre komiteene oppfordres til å komme med forslag 

Konklusjon: Vi har ingen kandidater foreløpig. Anne Lise og Olav 
hadde ideer om personer det kunne jobbes med. Vi avventer 
forslag fra de andre komiteene også. Påmeldingsfrist 1.februar. 

4. Evt 

Neste møte holdes hos Anne Lise. 
 
 
Referent: Olav 

 


